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Abstract (en)
[origin: US2018231935A1] System (10) including (i) a pawl device (110) for a first wheel (6) of a first part (301) of a drivetrain (300) for winding a
mainspring (7); (ii) a clutch device (120) for engaging a second part (302) of a drivetrain (300) for winding the mainsprin (7) with the first part (301)
of the drivetrain (300) for winding the mainspring (7); and (iii) a coupling device (130) for coupling the pawl device and the clutch device, particularly
a device (130) for coupling the states of operation of the pawl device and of the clutch device.

Abstract (fr)
Système (10) comprenant : - un dispositif (110) de cliquet pour une première roue (6) d'une première partie (301) de chaîne (300) cinématique de
remontage d'un barillet horloger (7) ; - un dispositif (120) d'embrayage d'une deuxième partie (302) de chaîne (300) cinématique de remontage
du barillet horloger (7) à la première partie (301) de chaîne (300) cinématique de remontage du barillet horloger (7) ; et - un dispositif (130) de
couplage du dispositif de cliquet et du dispositif d'embrayage, en particulier un dispositif (130) de couplage des états de fonctionnement du dispositif
de cliquet et du dispositif d'embrayage.
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